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Indkaldelse til Ordinær Generalforsamling 
i RKD d. 7 april 2024 kl. 12

Afholdes i Fyns Rottweilerklub
Åsumvej 390b

5240 Odense NØ

Dagsorden:
 • Valg af dirigent. 
 • Valg af minimum 2 stemmetællere. 
 • Protokol over seneste generalforsamling, om det kræves. 
 • Formandens beretning 
 • Kassererens forelæggelse af det reviderede regnskab til 
    godkendelse og meddelelse af ansvarsfrihed 
 • Beretning fra de faste udvalg, der fremgår af Rottweiler- 
    klubben Danmarks love.
 • Bekendtgørelse af valget til hovedbestyrelsen
    4 Kandidater 
    På valg til HB er Karin Nielsen, Christopher Bruce, 
    Michael Jeppesen og Sanni Harbøl
 • Valg af revisor og revisorsuppleant 
 • Indkomne forslag 
 • Eventuelt

Forslag skal være formanden i hænde senest d.16/3-2024 og 
skal sendes til HB@rottweiler.dk
Valgbladet vil blive opdateret med stemmesedler snarest!
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KARIN NIELSEN

Mit navn er Karin. Jeg har de sidste 2 år siddet i Rottweilerklubben Danmarks hovedbestyrelse 
på posten som kasserer. Jeg har bl.a. været med til at implementere et nyt regnskabsprogram for 
foreningen, således det nu er kommet styr på medlemskontingenter, kontingenter til lokalforenin-
gerne, medlemsindmeldelse og opdatering af medlemmer. 

Som kasserer står jeg for alt vedrørende foreningens regnskab, fra de overordnede budgetter for 
udvalgene og ned til udlæg og betaling af ”personale” fx til vores mentaltest. For mig er det vigtigt 
at når vi har personale ”udefra”, at de føler sig godt behandlet, samt får deres kørselspenge i rime-
lig tid efter de har deltaget i et arrangement. 

Kassererposten synes jeg er spændende og derfor ønsker jeg at forsætte mit arbejde for Rottwei-
lerklubben Danmark. Både for at sikre den kontinuitet og driften, men ser også at der i fremtiden er 
mange spændende projekter jeg gerne vil være en del af, og steder hvor vi kan optimerer tingene 
for klubben. 

Derudover har jeg i en årrække også siddet i bestyrelsen for Rottweilerklubben Midtjylland hvor 
jeg også er kasserer. 

Lidt om mig privat: Jeg bor i Stouby på Juelsmindehalvøen med mine 2 børn & min rottweiler Fær-
dig. Jeg er 42 år og arbejder til dagligt som eksport koordinator, men har tidligere arbejdet med 
regnskaber og bogføring i landbruget.

Jeg har haft rottweiler siden 2010 og brænder for racen og arbejdet der omkring dem. Jeg er aktiv 
med mine Rottweilere og træner både IGP/STPR samt deltager i udstillinger. Desuden har jeg de 
sidste år også deltaget i en del Canicross løb med Færdig, som jeg synes er en sjov sportsgren, 
hvor vi samtidig får vist Rottweilerracen frem fra en anden side, end folk måske normalt forbinder 
med racen. 

Med disse ord, stiller jeg mit kandidatur til rådighed.
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CHRISTOPHER BRUCE

Jeg, Christopher Bruce, ønsker at genopstille til hovedbestyrelsen. 

Jeg har gennem de senest 2 år været en del af hovedbestyrelsen, hvor jeg, blandt andet, har 
varetaget rollen som lokalkredskontakt. Dette er en rolle jeg har været utrolig glad for at bestride 
i det jeg fra min tiltrædelse i hovedbestyrelsen har ønsker at styrke samhørigheden på tværs af 
hundeejere, medlemmer og lokalkredse samt at fremme værdien af hovedbestyrelsen for dens 
medlemmer og lokalkredse. 

De seneste 2 år i hovedbestyrelsen har været en spændende, lærerig og produktiv periode, hvor 
hovedbestyrelsen har iværksat en masse gode initiativer der kommer vores medlemmer og kredse 
til gode. 

Den nuværende bestyrelse bærer præg af samhørighed, respekt for hinanden samt et udtalt 
ønske om at samarbejde og at gøre brug af de enkelte medlemmers kompetencer. Dette er de 
værdier jeg, som person og bestyrelsesmedlem, vægter højt og derfor er der ingen tvivl om at jeg 
ønsker at fortsætte i hovedbestyrelsen sammen med de nuværende medlemmer. 

Der er gennem de seneste 2 år arbejdet målrettet og dedikeret på at styrke samarbejdet med lo-
kalkredsene og for vores race, og jeg ønsker at være en del af dette for den næste valgperiode. 

Med venlig hilsen
Christopher Bruce
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MICHAEL JEPPESEN

Mit navn er Michael Jeppesen, og ønsker at genopstille til hovedbestyrelsen.

Jeg er 39 år og har haft rottweiler siden jeg var helt lille. Mine forældre havde rottweilere i mit
barndomshjem og siden 2008 og frem til i dag, har vi haft 6 rottweilere i familien. Selvom jeg star-
tede med IPO/IGP, og har brugt utallige timer på træningspladsen, så er det udstilling og eksteriør 
som for alvor har fanget min interesse.

I 2022 færdiggjorde jeg uddannelsen til eksteriørdommer under DKK, hvilket jeg bruger en del af 
min tid på, jeg er i gang med at dygtiggøre mig på andre racer for at blive endnu bedre på rottwei-
ler racen. Jeg er en del af hvalpetest-teamet og nyder at komme rundt som hvalpetester.

Jeg bor i Roskilde med min kone Lisbeth og vores to børn, vi har opdrættet 4 kuld dejlige hvalpe, 
men vi må nok erkende at vores passion ligger i brugstræningen og i særdeleshed i udstillingen, 
så det er der vi pt bruger vores energi.

Jeg genopstiller til HB for at være med til at synliggøre HB’s arbejde og gøre klubben endnu mere 
attraktiv at være medlem af. Vi er en homogen bestyrelse som arbejder godt sammen, vi udnytter 
hinandens stærke og svage sider. Vi har hver vores indsatsområder som vi er særligt stærke på, 
og det arbejde håber jeg at vi får mulighed for at fortsætte.

Vi er godt i gang i HB, men kredsene skal inddrages endnu mere, og være en aktiv del af alle 
rottweiler ejeres hverdag, de skal være det naturlige valg, når man som ny hundeejer leder efter 
steder at træne, socialisere sin hvalp eller bare søger hjælp af ligesindede.

Opdrætterne skal have mulighed for at udnytte den berøringsflade som hovedklubben har, vi skal 
være mere aktive i at hjælpe i søgningen efter familiens nye bedste ven, vi skal tilbage til at være 
bindeleddet mellem nye, som gamle hundeejere, i deres søgen efter, eller promovering af arbejdet 
med deres hunde.

Jeg håber I vil tage godt imod mit kandidatur og vil se frem til nogle spændende år med mange
udfordringer, som jeg vil se frem til at være med til at løfte
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SANNI HARBØL

Mit navn er Sanni Harbøl. Jeg har valgt at genopstille til hovedbestyrelsen. Jeg er 27 år og har 
haft rottweiler siden 2019. Jeg bor i Give sammen med min mand og alle vores dyr. Jeg arbejder 
til dagligt med markedsføring, salg og handel og har derudover stor erfaring med grafisk design og 
fotografering.

Siden jeg fik vores første rottweiler, har jeg haft min daglige gang i rottweilerklubben, Silkeborg 
kreds 17, hvor jeg også træner i dag og er formand. 

Siden vores første rottweiler er mit hjertet vokset for racen. Jeg ønsker kun det bedste for rottwei-
leren som den hele hund, og har til dagligt stor fokus på at fremme racen. Det gør jeg blandt andet 
igennem vores arbejde i kredsen, men også igennem formidling og vejledning til hundefolk der 
ønsker kendskab til racen. Jeg ønsker at folk med rottweilere, med eller uden stamtavle, skal være 
velkommen hos klubberne, for at få råd, vejledning og træning, så de kan få den bedste udgave af 
deres hund.

jeg ønsker at genopstille til hovedbestyrelsen fordi jeg brænder for at gøre det bedste for vores 
race. Rottweileren er desværre stadig en hund som mange folk misforstår, fordi de ikke har den 
rigtige viden. Jeg ved at vi sammen som hundeejere, medlemmer og kredse inderligt ønsker den 
bedste fremtid for vores hunde. Jeg har selv en stor respekt for hovedbestyrelsen arbejde og me-
ner at jeg kan bidrage positivt til formidling og arbejdet hertil. jeg kan med mine erfaring inden for 
markedsføring være med til at sikre en positiv promovering af racen og synliggøre rottweiler klub-
bens formål og arbejde så den bliver mere synlig. Min vision er at når nye rottweiler ejere køber 
deres hund, har de allerede stiftet bekendtskab med rottweilerklubben Danmark, og et medlem-
skab bliver en selvfølge. For mig er det vigtigt at kommende hundeejere søger information og råd 
hos os vedr. Køb af hund, avl og træning i stedet for hos folk som er mindre kendte med racen. Vi 
ønsker alle det samme og har en stor fælles passion. Jeg ved at vi igennem samarbejde og dialog 
skal sikre Rottweilerens fremtid i Danmark. 

På nuværende tidspunkt har vi gang i mange spændende ting i HB som endnu ikke er synligt for 
jer. Vi arbejder blandt andet på en ny hjemmeside, nyt logo til hovedklubben, flere events mm. Jeg 
ønsker fortsat at være en del af denne rejse så vi sammen bedst kan formidle den hele hund. 

Med venlig hilsen,
Sanni Harbøl
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Stemmeseddel til hovedbestyrelsesvalget 2024
Afstemningsregler:                  
Med de nye love er det ikke længere muligt at aflevere sin stemmeseddel på dagen.

Der er 3 kandidater på valg til bestyrelsen, altså må der sættes op til 2 kryds på stemmesedlen. 
Du må altså gerne nøjes med at sætte 1 kryds. HVIS der er mere end 2 kryds eller 2 kryds ved 
samme kandidat er stemmesedlen ugyldig.

Proceduren er som følger:
I valgbladet og på hjemmesiden findes en stemmeseddel. Denne downloades og udfyldes. Den 
skal så sendes på mail til valg24@rottweiler.dk.

Det er vigtigt at oplyse medlemsnummer, revisoren vil være den eneste som har adgang til denne 
mail. Hun kontrollerer medlemsnummeret. Et familiemedlemsskab vil altså have to stemmesed-
ler som godt kan sendes i samme mail eller i 2 separate mails. Fremgår medlemsnummeret ikke 
tydeligt vil stemmesedlen blive erklæret ugyldig.

Friste:
Frist for afgivelse af stemme er fredag 5/4 kl. 23.59.59 vær opmærksom på at det er 2 dage før 
generalforsamlingen.

 
 Karin Nielsen      Christopher Bruce
 
 Michael Jeppesen    Sanni Harbøl
 
 

Stemmesedlen er kun gyldig med udfyldt og læseligt afsenderfelt.

Navn:________________________________________Medlemsnr:__________________

Adresse__________________________________________________________________

Postnr:_______________ By:_________________________________________________

Underskrift________________________________________________________________


